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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

 

Az elnök, Domboróczky Balázs az ülést 18 óra 06 perckor megnyitja. 

 

1. Aktualitások 

 

Gólyabálok 

 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy az elején váratlanul érte az összerakása az eszközöknek, 

ruhafogasoknak, voltak elegen hozzá, de váratlan volt. A program elemek jól lementek, a 

biztonsági emberek is jók voltak. Kérdést tesz fel, hogy a kézszárítóval mi történt. 

Ádám Diána válaszol, hogy nem érti, hogyan távozhatott valaki egy kézszárítóval a férfi 

mosdóból, de az eltűnt és a biztonságiak sem látták. Ha azt látják, hogy valaki kezében van egy 

ilyen akkor szóljanak neki. Teljesen értetlen, hogyan történt. 

Kardos Gábor elmondja, hogy amikor ezt írták nekik e-mailben, akkor megnézték és akkor már 

ott volt a mosdóban. Kérdést tesz fel, hogy az az volt vagy új. 

Ádám Diána válaszol, hogy az már új volt, mert gyorsan pótolták. A ruhafogasoknál utolsó utáni 

ötletük volt, mert nagyon sokan voltak, hogy gyorsan könnyítenek a helyzeten, bocsánatot kér, 

hogy ezt nekik kellett összerakni, de már sajnos nem volt arra idő, hogy ők összerakják. Próbálnak 

ők is odafigyelni, hogy a lehető legkényelmesebb legyen az esemény. A hot dog árusnak a sátra 

beszakadt és teljesen elázott minden, emiatt nem volt a pénteki eseményen már hot dog. Akkora 

hó meg szél volt, hogy elvitt mindent. De azt gondolja, hogy így is ezen a napon voltak a 

legtöbben.  

Kardos Gábor elmondja, hogy a TáTK részről is jó volt, egy visszajelzést kapott, hogy egy ember 

dolgozott a ruhatárban és nem tudta elhelyezni a kabátok nagyrészét.  

Ádám Diána válaszol, hogy eszközbeszerzésben nekik kell beszerezni a fogasokat, és ezek 

felhasználása egy évben egyszer van és utána nagyon nehéz tárolni. De ha szóltak volna, akkor 

tudtak volna még adni, legközelebb szóljanak, ha ilyen van és vannak vésztartalékok, amiket 

tudnak használni. Ha bármi van szóljanak és mindenre keresnek megoldást. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy akkor áttérhetnek a következő napra. 
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Tóth Huba Benedek elmondja, hogy először is problémás volt a díszlet, kaptak ajánlatott, és 

visszaküldték, hogy ez nem tetszik nekik, például a láncos arany ezüst nem nézett ki jól a fekete 

fehér színekhez, a drótok, volt kapu, amire nem kértek extra díszeket. Ha ez költségcsökkentéssel 

járt volna, akkor érdemes lett volna, ha ezeket nem rakják fel. A költségekről, nagy segítség lenne, 

ha előzetesen kapnának tájékoztatót, hogy mennyibe kerülnének. A helyszíni jegyárusításnak fél 

háromig kellett volna tartania, de fél kettőkor már nem tudtak jegyet venni az érdeklődők. 

A biztonsági őrök fél 5kor nem engedtek fel dolgozókat a VIP-ba és ezzel volt komplikáció. De 

pozitív volt, hogy a biztonsági emberek nagyon előzékenyek voltak. A ruhatárhoz ők is tudnak 

csatlakozni, nem volt teltház, de így sem volt elég hely.  

Ádám Diána válaszol, hogy a dekorációval kapcsolatban annyi, hogy a plusz kapu, a dekorostól 

kaptak egy egységes ajánlatot, ami nagyon kedvező volt. A láncos dolgot csak ők jelezték, hogy 

nem tetszett és mivel a középső nap volt, ezért nagyon nehéz lett volna ezt változtatni. A LED 

világítás meg egyebek azért jók mert jól néz ki, de plusz költsége nincsen. Az biztosan plusz 

költség lett volna, ha leveszik és utána felteszik újra. Nagyon nehéz volt az egyeztetés, mert 

Molnár Leventével indult el a szervezés, de ugye ő végül távozott és emiatt nem tudták, hogy 

mennyi információ jutott el a karokhoz. A költségvetésben, akikkel számolni kell azok a 

biztonsági őrök, EÜ, kiürítési terv és ez így kevesebb mint 1 millió forint, ahol lehet ők is 

megpróbálnak spórolni.  

Tóth Huba Benedek elmondja, hogy ez a dekor változtatás nem csak erre az egy napra lett volna, 

hanem mindenkinek.  

Ádám Diána válaszol, hogy akkor elnézést kér ez rajtuk volt, legközelebb hívják, ha ilyen van. 

A fogasnál nem érti a hely hiányát mert azt beszélték, hogy körülbelül 1050 személy vett részt és 

850 fogasnak meg kellett volna lennie, de próbáltak erről beszélni. Valamint, ha szólnak, akkor 

ott a helyszínen megoldják.  

Szeretné még elmondani, hogy ő mindig ott van a rendezvényeken és nem szokott detoxikáló 

intézménybe küldeni senkit ez egy utolsó utáni megoldás, mert nagyon rossz élmény, és ő is hallott 

hajmeresztő történeteket. Hallotta az EÜ szakemberektől, hogy azok a személyek, akiket elvittek 

ittasak voltak nem be lettek drogozva. Erről neki is tudnia kell, mert ezt fel kell jelenteni a 

rendőrségen. Volt már ilyen eset múlt évben is, de ott sem volt igazság alapja a dolgoknak.  

Tóth Huba Benedek elmondja, hogy olyan eset is volt, hogy a bor romlott volt, emiatt volt, aki 

rendőrségre ment, volt olyan, hogy az EÜ szakember mondta, hogy drogra gyanakszik, mert nem 

az ittasság tüneteit mutatta. 
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Walter Tibor elmondja, hogy sokszor előkerül az, hogy a pultos kever az italába valamit, de 

nézzék meg hogy milyen érdekei lehetnének a pultosoknak, mivel mire végez már rég nincsenek 

ott emiatt pedig nem tudja elképzelni, hogy ilyen előfordulhatna.  

Tóth Huba Benedek elmondja, hogy rengeteg kérdőjel van a fejükben, nekik kell valami, amivel 

megnyugtatják a hallgatókat. Arra gondolta, hogy ilyen eseményekre lehetne az EÜ 

szakembereinél drogot kimutatható drogteszt. 

Ádám Diána válaszol, hogy hosszabb ideig kimutatható, ha valakit bedrogoznak az vitán felül 

áll, hogy vegyenek egy ilyen tesztet. Szeretné még megvédeni a pultosokat, mert több éve 

dolgoznak velük együtt, valamint a biztonsági őrök nem egy szituációból szedtek ki lányokat a 

mosdóból. Azt mondja, hogy abban a pillanatban, ha problémát érez rögtön szóljanak a biztonsági 

őrnek és ő szól neki. Mert az, hogy valakit bedrogoznak az egy nagyon súlyos téma. Mindenkinek 

más az alkohol határa, azt gondolja, hogy ez egy közös felelősség. Nem azért van ott az EÜ, hogy 

az ittasokat felkarolja.  

Takaró Milán elmondja, hogy ők is ezen gondolkodtak, hogy mi az az eszköz, amihez nyúlni 

tudnak, amit közösen meg tudnak csinálni. Most találják meg ezeket a határokat és csak 

rámondják. Erre szeretnének több megoldást, hogy megnyugtassák őket.  

Ádám Diána szeretné felhíni a figyelmet, hogy a Xanax, Frontin és társait, amire, ha ráisznak egy 

sört az komoly gondokkal járhatnak. Tavaly is volt olyan, akit így nem engedtek be a bálra. Itt is 

kicsit a közösség felelőssége is, hogy támogassák őket, mert ez az első amikor feszegethetik a 

határaikat. Nagyon rossz történetek vannak. Azért vannak ott a dolgozók, hogy ők biztonságba 

érezzék magukat. Szeretnek azokkal az emberekkel együtt dolgozni, akik már beváltak. De ha van 

más megoldás, akkor nyugodtan írják meg. 

Tóth Huba Benedek elmondja, hogy nagyon szeretné ő is ezt az együttműködést, az utóbbi 

időben inkább úgy érezték, hogy utasításokat kapnak és szeretnék, hogy együtt dolgozzanak 

inkább. 

Ádám Diána elmondja, hogy az utasításokat ő sem szereti, vannak olyan szituációk, amikor nincs 

más eszköze, de ezeken kívül lehetséges az együttműködés. A hallgatók bulija, az ő karuk nekik 

kell jól érezni magukat. Az egyetem azért találta ki a Szolgáltatót Kft.-t, hogy jó élményei 

legyenek a hallgatóknak. Nyugodtan lehet hozzájuk menni, hívni, üzenni, abszolút nyitottak az 

ötletekre. 

Walter Tibor elmondja, hogy a bor történet, arról szólt, hogy ezt a bort nagyon sok helyen 

forgalmazzák, még sosem volt vele probléma, ezt ki fogják vizsgálni, addig is a cég felajánlott 

egy karton minőségi bort az érintetteknek. Három éve ezt árulják sajnos akkor derül ki, hogy 
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romlott, amikor megkapja a vendég, a pultosnál kell reklamálni és akkor leveszik. A sörnél szokott 

ilyen lenni, például gólyatáborban is volt ilyen, és akkor kicserélik. Mivel a bor egy élő dolog, 

amikor kinyitja, akkor szagolja meg. 

Ádám Diána elmondja, hogy még egyszer annyi, hogy ha kell, bárkit zaklatnak, baj van az 

italával akkor abban a pillanatban elintézik csak szóljanak. El nem tudja képzelni a pultosokról, a 

legtöbbjük lány, egy ilyen helyzetben segítséget kell kérni.  

Domboróczky Balázs elmondja, hogy akkor ezt még kidolgozzák. 

Virágh Eszter Enikő elmondja, hogy pozitívan értékelték BTK oldaláról az eseményt, nem volt 

nagy probléma, az biztonságiakkal nem volt baja, egy dolog volt. Kiküldtek protokoll meghívókat 

és nem onnan jöttek be a meghívottak, ahonnan kellett volna. 

Ádám Diána elmondja, hogy ha protokoll vendéget vár, akkor kötelesség ott várni előbb és be 

kell kísérni. 

Virágh Eszter Enikő elmondja, hogy nem érti, hogy ez hogyan történhetett meg, ha a Dékán 

Úrral ezt meg tudták beszélni. Direkt volt olyan ember, aki várta. 

Walter Tibor elmondja, hogy biztosan szoktak odajárni és úgy mentek be, ahogyan szoktak. 

Ádám Diána elmondja, hogy ezt engedje el, várta ő a vendégeket és bekísérte, de erre is nyitottak, 

hogy ezt megbeszéljék. 

Gombás András elmondja, hogy a biztonságiakról volt visszajelzés náluk. Elmondja, hogy egy 

lány védekezésből ráöntött egy pohár vizet egy személyre mert úgy közeledett hozzá, emiatt a 

biztonságiak úgy hátrafogták a kezét, hogy nyitott ruhában volt és kilátszott a felsőteste. 

Ádám Diána elmondja, hogy arra lépett ki, hogy a lány megütötte a biztonsági őrt, ebből 

rendőrségi ügy is lehetett volna. Ott is elmondta neki, hogy nem biztos, hogy jó az, ha ezt tovább 

feszegetik. 

Gombás András elmondja, hogy szerinte csak tisztázni szeretnék. 

Ádám Diána elmondja, hogy erre is volt már példa, de ha ilyen helyzet van, akkor szólni kell. 

Walter Tibor elmondja, hogy közeledett hozzá egy valaki, akit leöntött piával, ez egy agresszív 

viselkedés volt emiatt kiviszik, ilyenkor oda mehetett volna a biztonsági őrökhöz és ők megvédik 

őt. 

Gombás András kérdést tesz fel, hogy mikor lesz elszámolás vagy arról információ. 

Ádám Diána elmondja, hogy kedden, szerdán, ők mindig megküldik a Balázsnak ő pedig tovább 

küldi. De nyugodtan menjenek be és beszéljenek róla. Írják le mert azt mindenki látja.  

Kovács Viktória elmondja, hogy a dekor, a kis fák és láncos dolgok nem nyerték el őket, amúgy 
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a rendezvény sikeres volt. Apró visszajelzés jött, hogy van egy HÖK tagjuk, aki mozgásban 

korlátozott és a rendezvény zárása előtt szeretett volna bemenni mosdóba mielőtt hazament. De a 

biztonsági őrök nem engedték be. 

Ádám Diána elmondja, hogy ekkor szóljon erélyesebben, vagy szóljon neki. Valószínűleg ők ezt 

nem mérlegelték, de szólni fognak nekik is. 

Gombás András elmondja, hogy általánosságban nagyon jól volt összerakva a technika, a 

hangosításnál volt, hogy a beszédeknél problémás volt az akusztika. 

Ádám Diána elmondja, hogy ahhoz, hogy ezt technikailag kiküszöböljék kellene, hogy legyen 

olyan felszerelés, ami nagyon nagy és így kevesebb ember férne el. Már jelezte a technikusoknak 

és próbálnak jövőre tenni, de lehet, hogy új technikai partnerrel fog megvalósulni. 

Walter Tibor elmondja, hogy egyébként a visszhangot ki lehet küszöbölni, de ez költséges. 

Gombás András elmondja, hogy a jegyárak viszonylag magasak voltak és kicsit későbben 

kezdődött az árulás, viszont az is egy probléma, hogy a jegyárakat nem nagyon tudják emelni már, 

de költségek növekedni fognak.  

Ádám Diána elmondja, hogy azzal, hogy kiesett Molnár Levente a szervezésből körülbelül 3 

hetet veszítettek el. Egy esemény nem szerveződik meg azzal, hogy megvan egy Facebook 

esemény, tehát mindent meg kell mozgatni. Idén az első napon volt, ahol elkelt az összes jegy és 

utána mindenki más döcögött. Azt a flowt, ami megmarad a gólyatáborban azt meg kell ragadni 

és tovább vinni és ösztönözni. Nekik is ösztönözniük kell egymást, mert most már nehezebb 

kimozdítani az embereket. Akár a toborzásban is segítenek és támogatják. Sok a lehetőség és 

fölösleges hirdetésre pénzt kiadni, mert organikusan meg lehet csinálni.  

Gombás András kérdést tesz fel, hogy a költségek emelkedése miatt egy más helyszín nem 

jöhetne-e szóba. 

Ádám Diána elmondja, hogy helyszínileg az egyetemen belül, ahol ennyi ember meg tud fordulni, 

csak kisebb helyszínek vannak. Nem tud másról, ennél csak egy kezdeményezés volt az MVM 

Dome, ahol 1 nap 30 millió forint lett volna. Gondolkodtak ők is de nincs olyan.  

Gombás András elmondja, hogy az a tanulság szerinte, hogy technikailag profi minőséget 

kapnak, meg ők is megpróbálhatnak jobban bevonódni a promócióba és toborzásba. 

Ádám Diána elmondja, hogy technikában ennél már csak feljebb mennek az árak, ez az a 

technika, ami normális és benne van minden. Ők is gondolkodtak már, mindenhol már 

magasabbak az árak.  

Kovács Bence elmondja, hogy a hallgatói visszajelzésekkel is muszáj foglalkozniuk, és érdekük, 

hogy megnyugtassák a hallgatókat. 
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Ádám Diána elmondja, hogy igen az érdekeik hasonlóak, mindig mondják el és kérjenek 

segítséget. Nem azért jöttek ide, hogy magyarázkodjanak, hanem megoldást keressenek.  

Makrai Csaba elmondja, hogy minden rendben lezajlott náluk is, a svédasztalos vacsoránál 

hamarabb elfogyott minden, mint gondolták, de minden más rendben volt. 

Kardos Gábor kérdést tesz fel, hogy a gólyatábor elszámolás, hogy a számok hogyan alakultak. 

Ádám Diána elmondja, hogy ha konkrét kérdés van, akkor be tudnak menni hozzájuk, de e-

mailben is elküldhetik. 

Kardos Gábor kérdést tesz fel, hogy melyik email címet használják. 

Ádám Diána válasza, hogy az adam.diana@szolgaltato.elte.hu email címet. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy köszöni, hogy eljöttek és gyakrabban csinálhatnának ilyet. 

Ádám Diána elmondja, hogy akár fogadóóra is lehet.  

 

Nemzetközi Hallgatói Kollégiumi Felvételi Rendszer 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy megkapták a javaslatot a nemzetközi hallgatók kollégiumi 

felvételi rendszeréhez. Ezt továbbítja nekik és utólag megbeszélhetik.  

 

Pedagógusképzés 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy volt egy előadása Varga-Bajusz Veronika államtitkár 

asszonynak, amely a tanárképzés strukturális és tartalmi megújításáról szólt. Ebben az előadásban 

minden tanárképző egyetemet felsorolt mint partner, csak az ELTE-t nem. Ennek a megújításnak 

vannak feltételei is sok esetben, illetve lehet olyan strukturális és tartalmi megújítás is, amit nem 

feltétlenül akar az ELTE. Érdemes lenne erről a témáról többet közösen beszélgetni és ez egységes 

álláspontot létrehozni a ELTE vezetőségével. 

 

Jeges Est 

 

Nagy Anna Dorottya elmondja, hogy annyi kérése lenne, hogy az elnökök beszéljenek saját 

kommunikációs elnökeikkel, hogy nézzék a csoportot.  
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ELTE-Trenkwalder Iskolaszövetkezet Küldöttgyűlés 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy szeretnének a Küldöttgyűlésükbe a HÖK-ből valakit 

delegálni, aki részt venne ezeken. Csinálni fog erről szavazást, hogy kit delegáljanak. 

 

2. Egyebek 

 

 

 

Az elnök, Domboróczky Balázs 19 óra 53 perckor lezárta az ülést. 
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